
Tannhelsetenesta i Radøy 

 

Radøy eldreråd har registrert i media at den offentlege tannhelsetenesta i Radøy skal flyttast til 

Knarvik. Fylkeskommunen vil altså at kontoret på Manger skal leggjast ned og tenestene skal flyttast 

til Knarvik. Eldrerådet vil med dette spørja administrasjonen og politikarane i Radøy om dei har teke 

initiativ til å få behalda den offentlege tannklinikken på Manger. Rådet vil også be om svar på korleis 

ein meiner det nye tilbodet vil påverka tenestene til innbyggjarane våre. 

 Lang reise, auka kostnad og høg terskel for brukarane er konsekvensane me les ut av ei 

flytting til Knarvik.  

 

Radøy eldreråd 

 

Norvald Elvik (leiar)  


